
Inspreken Commissie Sociaaal  gemeente Leudal 25-11-2019

Mevrouw de voorzitter, dames en heren

Ik mag inspreken namens mensen van Wessemerven-West, Kelperveen-West 
en Oranjestraat. Wij werden 20 november nog bijgepraat over Voetbalvelden 
HEG. 

Niet iedereen (en dan bedoel ik de hier aanwezigen, de voetbalverenigingen en  
inwoners van Kelpen-Oler) niet iedereen beseft dat inwoners van voornoemde 
straten niets liever willen dan een adequaat voetbalcomplex voor 3 fuserende 
verenigingen uit 4 dorpen in of bij ons dorp. Maar…er ontstaat animositeit. Je 
kunt blijkbaar alleen maar ongenuanceerd voor of tegen het voorliggende plan 
zijn.
Niet iedereen beseft dat er, zeker van de zijde van de gemeente, torenhoge 
verwachtingen zijn gewekt. Dit complex MOET blijkbaar koste wat koste (ook 
letterlijk) klaar zijn bij de start van het volgend voetbalseizoen.
Niet iedereen beseft dat dit een bijna onmogelijke opgave is... Respect 
overigens voor casemanager de heer Joppen. Maar het gevoel dat dit plan ons 
als een soort  haastklus van de gemeente door de strot wordt geduwd, blijft.

Niet iedereen beseft wat op omwonenden afkomt: verkeersonveiligheid, 
wegvallen van een rustgevend en vrij uitzicht tot aan kanaal en A2, verjagen 
van beschermde diersoorten, van dreigende onbeheersbaarheid van de 
waterhuishouding voor een 8 tal straten in het voormalige ven.
Niet iedereen beseft dat huizen direct rond het complex gemiddeld 15% in 
waarde zullen dalen. Dat omwonenden privacy verliezen, licht- geluid, -
trainings-, wedstrijden- en evenementenoverlast gaan ondervinden. In het 
seizoen 7 dagen per week. Dat zij straks tegen een heg van 1.50m aankijken die 
op een 1.50m opgehoogd land staat, i.p.v. de boten in het kanaal te zien varen. 
Om van landschap ontsierende ballenvangers en lichtmasten nog maar niet te 
spreken. En de kleedlokalen, met kantine en bestuurskamer op de 2e 
verdieping, worden 8.50m hoog bovenop die opgehoogde grond. 
We vragen ons af of dit complex op áángekochte grond met minder complexe 
bodem niet enkele miljoenen minder zou kosten. We deden in de commissie 
Fysiek van oktober al een suggestie voor een ander perceel. En niet 
onbelangrijk….zijn er voor 4 voetbalvelden t.z.t. nog wel voldoende actieve 
voetballers? Sterk verminderde kinderaantallen in de 4 dorpen en weglek naar 
andere voetbalverenigingen zijn immers reeds een feit. Fusie schijnt volgens de 
heer Joppen sowieso nog lang niet aan de orde te zijn.
Niet iedereen beseft dat er ook een lelijk addertje onder het voetbalgras zit. De 
gekozen 200m lange drainageafvoer in de Wessemervenlossing is blijkbaar 



peperduur in onderhoud t.w. 3 keer per jaar schoonspuiten door de 
gemeente…Als…dit systeem voldoet... Zijn mensen van bureau Kragten bereid 
om salaris in te leveren ten gunste van onze gemeente als e.e.a. NIET naar 
behoren werkt, of als de geraamde 6,2 miljoen NOG hoger wordt? Daar doet 
de 6 ton subsidie uit een sport-potje niets aan af. Het is nogal wat; eerst 1 
miljoen, toen 3, daarna 5,2 en nu meer dan 6 miljoen gemeenschapsgeld voor 
dit plan. Dekking van de resterende 5,6 miljoen is niet eenvoudig, blijkt uit de 
stukken.

Niet iedereen weet meer dat mensen in de Leudalse politiek bovendien ook 
nog riepen, dat na deze investering binnen Kelpen-Oler, nu andere dorpen aan 
de beurt zijn. Wat betekent dit voor ons dorp?

Eerst in juli jl. begonnen grondwaterpeilingen aan de randen van het gebied. 
Pas enkele weken wordt gewerkt aan een verkeersplan. De Oranjestraat is nl. 
maar 3.20m tot 3.60m breed. Elkaar tegemoetkomende auto’s, samen met 
fietsende kinderen? Dat wordt een gevaarlijke onderneming. De straat wordt 
misschien van Grathemerweg tot Kelperveen verbreed. En de 200m dan tot aan 
de ingang van het sportcomplex?
Het Donkelstraatje langs het Kaufven is in het voetbalseizoen ’s avonds 
pikdonker, dus sociaal en fysiek onveilig, met ook nog kuilen en grote keien. 
Zeer ongewenst voor fietsende kinderen vanuit Grathem en Hunsel. De 
Leemvenweg vanuit Ell afsluiten met een traktorsluis is nog in overweging. 

Is dit plan wel echt rijp? Is dit plan wenselijk? Is het financieel verantwoord? Of 
past herbezinning?
Gelukkig zijn er voorlopig nog 3 prima voetbalaccommodaties.
Ik wens u namens alle mensen die ik mag vertegenwoordigen veel wijsheid toe 
en dank u, voorzitter, voor de gelegenheid.


